
Obec Liptovská Lúžna 
____________________________________________________________________________________________________________________________ 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Liptovská Lúžna 
konaného dňa 29. apríla 2020  

 

Prítomní: Ing. Albín Husarčík, starosta obce 
 

Poslanci: Ján Švanda, Mgr. Ivana Veselovská, PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Martin 
Mihálik (príchod o 17:10), Peter Veselovský, Kamil Weiss, Marek Bystričan, Ing. Peter 
Veselovský   
 
 

Neprítomní: Anna Mydliarová 
 
Ďalší prítomní:  Ing. Simona Martošová - hlavná kontrolórka 
  Mgr. Marta Dudášová – hlavná ekonómka 

Ing. Mariana Jarabová – zapisovateľka 
 
Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva :        
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Rozšírenie platnosti PHSR 
7. Nájmy v tanečnej sále a kinosále KD  
8. Rôzne 
9. Interpelácie poslancov 
10. Diskusia 
11. Záver 

 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril starosta obce Ing. Albín Husarčík o 17:00. Privítal všetkých 
prítomných a prečítal program. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 7, teda OZ je uznášaniaschopné. 
Ďalší poslanci - 1 prišiel neskôr (viď vyššie) a 1 poslankyňa sa ospravedlnila, je na OČR. 
 
K bodu 2. Schválenie programu OZ 
 

Návrh programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva : 
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Rozšírenie platnosti PHSR 
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7. Nájmy v tanečnej sále a kinosále KD  
8. Rôzne 
9. Interpelácie poslancov 
10. Diskusia 
11. Záver 

 
 

Hlasovanie o návrhu programu rokovania Obecného zastupiteľstva:  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Peter Veselovský, Kamil Weiss, Ing. Peter 
Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Ján Švanda 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Anna Mydliarová, Mgr. Martin  Mihálik 

 
K bodu 3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov  
 

Voľba návrhovej komisie 
 

Starosta obce do návrhovej  komisie navrhol poslancov : 

• predseda –  Ján Švanda 

• členovia –    Kamil Weiss, Ing. Peter Veselovský 
 

Hlasovanie o návrhu na voľbu návrhovej komisie :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Peter Veselovský, Kamil Weiss, Ing. Peter 
Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Ján Švanda 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Anna Mydliarová, Mgr. Martin  Mihálik 

 
Overovatelia zápisnice 

 
Starosta obce za overovateľov zápisnice určil : 

• Peter Veselovský 

• Mgr. Ivana Veselovská 
 

K bodu 4. Určenie zapisovateľky 
 
Za zapisovateľku bola starostom obce určená Ing. Mariana Jarabová. 
 
K bodu 5. Kontrola prijatých uznesení 
 
Správu o kontrole prijatých uznesení podala hlavná kontrolórka (HK) Ing. Martošová. Informáciu hlavnej kontrolórky 
o plnení uznesení zo zasadnutia dňa 26.02.2020. Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu o kontrole 
prijatých uznesení. 
 
 

Hlasovanie o zobraní na vedomie správy kontroly prijatých uznesení: 
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Peter Veselovský, Kamil Weiss, Ing. Peter 
Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Ján Švanda 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Anna Mydliarová, Mgr. Martin  Mihálik 
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K bodu 6. Rozšírenie platnosti PHSR 
 
Starosta obce vysvetlil, že na základe odporúčaní je potrebné predĺžiť platnosť Programu hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja (PHSR) na roky 2016-2020 minimálne do konca roka 2021, nakoľko tento dokument musí byť 
platný v čase realizácie projektov, ktoré sa plánujú uskutočniť začiatkom nasledujúceho roka. Odporúčanie bolo 
vydané preto, lebo momentálne ešte vôbec nie je jasné, čo všetko bude zahrnuté v novom programovom období, 
z ktorého musí vychádzať PHSR obce.  
 

Hlasovanie o návrhu na rozšírenie platnosti dokumentu PHSR Obce Liptovská Lúžna na roky 2016 -2020 
do 31.12.2021 z dôvodu nesplnenia všetkých cieľov a aktivít, ktoré boli naplánované v PHSR : 
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Peter Veselovský, Kamil Weiss, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana 
Veselovská, Ján Švanda, Mgr. Martin  Mihálik 
Proti: 0. 
Zdržal sa: Marek Bystričan 
Neprítomná: Anna Mydliarová 

Uznesením č. 15/2020 Obecné zastupiteľstvo schválilo rozšírenie platnosti dokumentu PHSR Obce 
Liptovská Lúžna na roky 2016 -2020 do 31.12.2021 z dôvodu nesplnenia všetkých cieľov a aktivít, ktoré boli 
naplánované v PHSR 
 
K bodu 7. Nájmy v tanečnej sále a kinosále KD 
 
Hlavná kontrolórka ozrejmila poslancom z čoho pozostávajú náklady na prevádzku sál a spôsob ich výpočtu. 

Taktiež ich upozornila, že odpisy v kinosále sú len orientačne určené podľa tanečnej sály, nakoľko sa kinosála stále 

prerába a výsledné náklady za prerobenie ešte k dnešnému dňu nie sú známe. Zároveň bolo poslancom 

odporučené nájmy v sálach prehodnotiť a prípadne zvýšiť od 1.1.2021 v závislosti od situácie s vyhláseným 

krízovým stavom v SR. Ján Švanda sa opýtal, v ktorých položkách vyskočil nájom? – starosta mu odpovedal, že 

nevie v čom presne, je to prehľad aktuálnych nákladov. Ing. Peter Veselovský sa pýtal, ktorá položka bola 

najdrahšia – HK mu odpovedala – v zime kúrenie a v lete odpisy. Taktiež oboznámila poslancov, že sledovala 

nájmy sál v okolitých obciach a napr. v Liptovskej Osade majú cenu pre domácich 250 € + kúrenie a energie navyše 

a v Ludrovej majú pre domácich 100 € + energie + poupratovať sálu si musia nájomníci sami. Ing. Peter Veselovský 

navrhol, keďže je obec v strate, či by nebolo vhodné dať tanečnú sálu do prenájmu, obec by sa odbremenila a mala 

by iba nájom – vedúca kuchyne na to reagovala, že by bolo potrebné ešte oceniť kuchyňu s vybavením a až potom 

stanoviť cenu prenájmu za rok a ďalšie potrebné úkony. Ján Švanda sa opýtal, že keď sa dá sála do prenájmu, kto 

bude platiť prípadné škody? – starosta mu odpovedal, že to platí nájomca. Peter Veselovský chcel, aby prenájom 

sály bol prospešný pre občanov obce, aby nebol potom nájom drahý. Ing. Peter Veselovský teda navrhol, aby sa 

ocenila kuchyňa spolu s prístrojmi a aby sa zistilo, či bude mať niekto o prenájom záujem. – OZ zobralo správu o 

aktualizovaných nákladoch nájmov v tanečnej sále a kinosále KD na vedomie – všetci prítomní poslanci boli za. 

 
K bodu 8. Rôzne 
 

a) Žiadosť Michaely Húfkovej , Liptovská Lúžna 1183, o predĺženie nájmu v 24 b. j.– všetci prítomní poslanci 
boli za 

b) Žiadosť Tomáša Fukasa , Liptovská Lúžna 1244, o predĺženie nájmu v 24 b. j. – všetci prítomní poslanci 
boli za 

c) Žiadosť Žanety Vierikovej , Liptovská Lúžna 247, o predĺženie nájmu v 24 b. j. – všetci prítomní poslanci 
boli za  

d) Žiadosť Veroniky Honesovej , Liptovská Lúžna 1244, o predĺženie nájmu v 24 b. j. – všetci prítomní 
poslanci boli za 

e) Žiadosť Michala Veselovského, Liptovská Lúžna 1205, o pridelenie 2-izbového bytu v 24 b. j.– všetci 
prítomní poslanci boli za pridelenie 1- izbového bytu  (2-izbový nie je voľný) 
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f) Žiadosť Patrika Lietavca, Liptovská Lúžna 1244, o pridelenie 1-izbového bytu v 24 b. j. – pán Lietavec 
doložil ďalšie potvrdenia o príjme, no nakoľko ani týmito potvrdeniami nebol preukázaný trvalý príjem. 
Poslanci navrhli počkať do 9/2020, či bude mať zmluvu predĺženú - obecné zastupiteľstvo zobralo žiadosť 
na vedomie a neschválilo uvedenú žiadosť 
 

Hlasovanie o schválení žiadosti Patrika Lietavca, Liptovská Lúžna 1244, o pridelenie 1-izbového 
bytu v 24 b. j.: 
 
Za: Ján Švanda, Mgr. Martin Mihálik 
Proti: 0 
Zdržal sa: Mgr. Ivana Veselovká, Kamil Weiss, PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Peter Veselovský, 
Ing. Peter Veselovský, Marek Bystričan 
Neprítomná: Anna Mydliarová 

Uznesením č. 21/2020 OZ zobralo na vedomie a neschvaľuje žiadosť Patrika Lietavca, Liptovská Lúžna 
1244, o pridelenie 1-izbového bytu v 24 b. j. 

 
g) Žiadosť Synot Tip, a. s., Továrenská štvrť 24,Poprad, o udelenie súhlasu s prevádzkovaním kurzových 

stávok v prevádzke Krčma u Hančurky, Liptovská Lúžna 1227 – HK oboznámila poslancov, že súhlas je 
možné schváliť najviac na 5 rokov, resp. na celú dĺžku trvania licencie. Poslanci sa následne rozhodli 
povoliť súhlas na 2 roky -  všetci prítomní poslanci boli za  

h) Žiadosť Orion Tip SK, a. s., Drevárska 455/5, Poprad, o predĺženie súhlasu s prevádzkovaním kurzových 
stávok v prevádzke Pohostinstvo KRK, Liptovská Lúžna 77 - HK oboznámila poslancov, že súhlas je 
možné schváliť najviac na 5 rokov, resp. na celú dĺžku trvania licencie. Poslanci sa následne rozhodli 
povoliť súhlas na 2 roky -  všetci prítomní poslanci boli za  

i) Úprava rozpočtu – Penzión Salatín – oprava terás a zábradlí – starosta obce vysvetlil situáciu v penzióne 
poslancom, oboznámil ich s havarijnou situáciou stropov v jedálňach v penzióne a nebezpečným 
zábradlím na poschodiach v apartmánoch, kde je odhadovaná cena na opravu 5 000 €. Parkovisko pri 
MŠ – starosta obce oboznámil poslancov, že sú hotové projekty na parkovisko pri MŠ a nacenenie tohto 
parkoviska podľa projektov je vo výške 24 000 € . Dokončenie šatní OFK – starosta obce oboznámil 
poslancov aké práce je ešte potrebné vykonať na dokončenie šatní OFK – tie by mali byť vo výške 63 000 
€. Následne starosta obce navrhol presuny v rozpočte z položiek, ktoré sa pravdepodobne nebudú čerpať 
v tomto roku, t. j. chodník – rozpočtovaných je 80 000 €, ale chodník nebol povolený v celej dĺžke – bude 
sa robiť iba lavička cez potok a 30 m chodníka, pokiaľ to šírka vozovky dovolí, čo bude stáť cca 30 000 €. 
Ďalej navrhol presun z položky osvetlenie cintorínov, ktoré sa taktiež nebudú robiť tento rok, nakoľko nie 
sú ešte hotové projekty vo výške 45 000 €. PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. sa pripojil a požiadal 
poslancov o presun financií na úpravu okolia kostola a opravy WC pri dome smútku, nakoľko sú to obecné 
pozemky a obecné záchody vo výške 10 000 €. Zvyšné financie navrhol presunúť z osláv 350 výročia vo 
výške 7 000 €. Ing. Peter Veselovský sa opýtal, či nebudú výpadky v príjmoch ? – HK mu odpovedala, že 
podľa prvej prognózy – čas trvania uzavretia ekonomiky 3 mesiace – výpadok 240 000 €. V rezervnom 
fonde máme k dnešnému dňu cca 550 000 € a pri výpadku nám ostane cca 300 000 €. Starosta ďalej 
upozornil poslancov, že ZMOS rokuje s vládou, aby tieto výpadky dofinancovala podobne ako dofinancuje 
súkromných podnikateľov. Aj z tohto dôvodu zatiaľ nechce čerpať rezervný fond, ale presúvať len medzi 
jednotlivými položkami. Ďalej oznámil poslanom, že sa bude presúvať rokovanie OZ zo 17.06.2020 na 10. 
06.2020, pretože je potrebné prijať nové VZN o odpadoch  – všetci prítomní poslanci boli za uvedené 
presuny v rozpočte.  

 
K bodu 9 . Interpelácie poslancov 
 
Marek Bystričan  

- Zberný dvor – nepáči sa mu systém, ako pracujú pracovníci, sú arogantní k ľuďom, je tam bordel a navrhol 
vytvoriť okruh, aby nemuseli autá cúvať s vlečkami – starosta mu odpovedal, že bol podaný projekt na 
eurofondy a Environmentálny fond, ktoré boli aj schválené, ale momentálne nie sú peniaze – v týchto 
projektoch boli ďalšie kontajnery, váha, cez ktorú by bol okruh, drvič odpadu a podobne. Taktiež navrhol, 
aby sa zmenil systém v zbere veľkoobjemového odpadu  systémom 300 kg na občana je zadarmo vývoz 
a kg navyše si bude musieť zaplatiť. Marek Bystričan sa opýtal, že prečo takto nemáme spoplatnený 
drobný stavebný odpad, pretože v Ružomberku je do určitých ton zadarmo a až potom platia. Starosta mu 
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odpovedal, že je to v zákone, že za drobný stavebný odpad sa platí od prvej tony. Ing. Peter Veselovský 
sa pripojil k Marekovi Bystričanovi, že doniesol na zberný dvor papier a pracovníci sa nesprávali korektne 
a donesený papier spálili. 

- Dotácie čo dostali zložky v obci – plánujú sa nejaké zmeny? Ako majú zložky hospodáriť? Budú sa vracať 
peniaze? Starosta mu odpovedal, že prvý krát sa dali celé dotácie hneď na začiatku roka a nastala takáto 
situácia, ktorú nik nepredpokladal. Hlavná ekonómka oboznámila poslancov, ktoré zložky si vybrali celú 
dotáciu , resp. kto mal uvedený účet na zmluve, tomu sa poslala celá výška dotácie. Je pravdepodobnosť, 
nakoľko sú teraz striktné opatrenia a žiadne podujatia sa nesmú konať, že minimálne polovica z dotácie 
nebude použitá na účel, ktorý je v zmluve a zložky by mali počítať s tým, že sa bude alikvotná časť dotácie 
vracať. Mgr. Martin Mihálik s návrhom nesúhlasil, nakoľko futbalový klub, už nejaké peniaze minul a aj 
keď sa nehrajú zápasy potrebujú udržiavať ihrisko a podobne. V závere sa poslanci zhodli na tom, aby 
zložky nečerpali 40 % zo schválených dotácií, resp. komu už boli zaslané, aby si nechali 40 % rezervu, 
pretože sa môže stať, že ich budú musieť vrátiť. Starosta navrhol, aby sa o tom zložky informovali 
písomne.  

 

Hlasovanie o návrhu na nevyčerpanie časti dotácií poskytnutých v zmysle uznesenia č. 109/2019 zo dňa 
16.12.2019  vo výške 40 % z celkovej sumy dotácie z dôvodu zníženia podielových daní v súvislosti s 
opatreniami proti šíreniu COVID-19 :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Kamil Weiss, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana 
Veselovská, Ján Švanda 
Proti: Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik 
Zdržal sa: 0 
Neprítomná: Anna Mydliarová 

Uznesením č. 26/2020 OZ schvaľuje nevyčerpanie časti dotácií poskytnutých v zmysle uznesenia č. 
109/2019 zo dňa 16.12.2019  vo výške 40 % z celkovej sumy dotácie z dôvodu zníženia podielových daní v 
súvislosti s opatreniami proti šíreniu COVID-19 
 

- Navrhol, aby sa znížili odmeny pre poslancov a starostu a zástupcu starostu pre koronakrízu – viaceré 
obce pristupujú k tomuto kroku, bolo by to gesto smerom k občanom – starosta mu odpovedal, že to nie 
je až taká veľká položka v rozpočte, ktorá by významne ovplyvnila rozpočet a že si poslanci zaslúžia 
odmenu za svoju prácu.   

- Ako je to s rekonštrukciou kinosály? Sú tam zmeny? – starosta mu odpovedal, že áno, dávajú sa parkety, 
nakoľko bola cena veľmi výhodná, ďalej nastali problémy s dodávkami materiálov z dôvodu opatrení proti 
COVID – 19, tým pádom sa všetky práce oneskorili. Najdrahšia položka bola rekuperácia – Ján Švanda 
poznamenal, že rekuperácia by sa zišla aj v tanečnej sále. Ing. Peter Veselovský bol rád, že sa ušetrili 
veľké finančné prostriedky týmito zmenami. Akurát ho mrzelo, že o týchto zmenách neboli poslanci 
informovaní. Dohodlo sa niečo iné, nad čím sa sedelo dlho a výsledok je iný. 

 
Kamil Weiss 

- Rozhlasy sú opravené? – starosta – áno 
 
Starosta  

- Stúpli náklady na opravu verejného osvetlenia – nové svietidlá a ich opravy – navrhol, aby sa vrátil späť 
systém svietenia VO – poslanci však boli proti tomuto návrhu a zhodli sa na tom, že sa rok nechá svietiť 
VO po celú noc a potom sa vyhodnotia náklady 

 
PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD.  

- navrhol, aby sa na web stránku obce dávali oznamy z rozhlasu – starosta mu odpovedal, že sa tam dávajú 
tieto oznamy. Zverejňujú sa v časti Aktuality. Ďalej oznámil poslancom, že máme na stránke obce 
k stiahnutiu aplikáciu do mobilu, kde následne prichádzajú oznámenia o aktuálnych zmenách a nových 
oznamoch.  
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Mgr. Martin Mihálik 
- ako je na tom reklamácia asfaltového povrchu na vyšnom konci? – starosta mu odpovedal, že ju majú 

frézovať v rámci reklamácie, nakoľko tam bola daná zlá asfaltová zmes a ďalej rokovali so Správou ciest, 
že by sa potiahol nový asfaltový koberec až pod Gazdíky 

 
Starosta  

- oboznámil poslancov, že tento rok sa uvoľnili peniaze na dobudovanie kanalizácie na nižnom konci pri 
Rudovi Fidesovi - kde je prečerpávačka, ale niektorí občania, majitelia pozemkov, s tým nesúhlasia, takže 
je to ešte v štádiu riešenia.  

 
 
K bodu 10. Diskusia 
 
V diskusii sa poslanci OZ zhodli na zrušení osláv 350. výročia založenia obce a ich preloženie na nasledujúci rok, 
t.j. 6.-7.8.2021, nakoľko je pravdepodobné, že v pôvodnom termíne osláv (7.-8.8.2020) bude trvať zákaz 
usporadúvania hromadných verejných podujatí. Zároveň sa to oznámi zložkách v liste, ktorý im pôjde ohľadom 
dotácie. 
 
K bodu 11.   Záver 
 
Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 19:00 hod. 
 
 
 
 
 
Ing. Albín   H u s a r č í k      Ing. Mariana  J a r a b o v á   
starosta obce Liptovská Lúžna     zapisovateľka  
 
 
 
 
Liptovskej Lúžnej, dňa 29. apríla 2020 
 
 
 
 
 
 
O V E R O V A T E L I A  :   
 
 

Peter             V E S E L O V S K Ý  
 
 
 

          Mgr. Ivana           V E S E L O V S K Á  
    


